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Protokół nr 181/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 18 lipca 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

   

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu  

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu 

3.  Pan Bartłomiej Panek  - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

        w Wieluniu (PZD) 

4. Pan Maciej Bryś   - naczelnik Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg w Starostwie  

        Powiatowym w Wieluniu 

5. Pani Katarzyna Olejnik  - dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli  

         Ledóchowskiej w Komornikach  

6. Pani Dorota Niezgoda  - inspektor w Oddziale Zdrowia i Spraw   

        Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

7. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

        Rodzinie w Wieluniu 
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8. Pani Beata Pilarczyk   - dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  

         w Wieluniu (PUP) 

9. Pani Alina Piekarek   - główny księgowy Samodzielnego  

                                                        Publicznego Zakładu Opieki 

        Zdrowotnej w Wieluniu (SP ZOZ) 

10. Pani Barbara Cichecka  - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

11. Pani Małgorzata Zygmunt   - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury,  

         Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

12. Pani Justyna Kałuziak   - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,   

         Kartografii, Katastru i Gospodarki   

        Nieruchomościami w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 

13. Pan Zbigniew Wiśniewski   - dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

         im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu  

 

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLXXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu ze CLXXVIII, CLXXIX i CLXXX posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu.  

5. Zaakceptowanie projektu pisma do Marszałka Województwa Łódzkiego  

w sprawie poparcia działań zmierzających do poprawy bezpieczeństwa poprzez 

wykonanie optymalnego oznakowania przejścia dla pieszych w obrębie Szkoły 

Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Masłowicach na drodze wojewódzkiej  

nr 481 w miejscowości Masłowice.  
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6.  Rozpatrzenie prośby Dyrektora Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w wysokości 

14 784,60 zł na montaż i uruchomienie napędu do bramy skrzydłowej  

oraz wideodomofonu.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa Pani Beacie Korczewskiej Dyrektorowi Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Wieluniu do podpisywania w imieniu Powiatu Wieluńskiego 

aneksów do porozumień w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu 

i wysokości wydatków oraz kosztów objęcia rodziny zastępczej lub rodzinnego 

domu dziecka opieką koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji w 2023 roku zadań zlecanych 

przez Powiat Wieluński do realizacji organizacjom pozarządowym z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia projektu 

pn. „Aktywizacja osób bezrobotnych w powiecie wieluńskim I” w ramach 

Programu Regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027, 

Priorytetu FELD.07 Fundusze europejskie dla zatrudnienia i integracji  

w Łódzkiem, Działania FELD.07.01 Aktywizacja zawodowa - PUP.  

10. Analiza korekty sprawozdania Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego za okres  

od 01.01. do 31.12.2022 r., sporządzonej po badaniu sprawozdania finansowego 

za 2022 r.   

11. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.05.2023 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 28.06.2023 r.  

12. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu o zwiększenie 

budżetu jednostki w 2023 r. z przeznaczeniem na wymianę zaworów 

termostatycznych do grzejników centralnego ogrzewania w budynku  

przy ul. Traugutta 12.  
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13. Rozpatrzenie wniosku Koła Gospodyń Wiejskich w Wielgiem w sprawie pokrycia  

z budżetu powiatu wieluńskiego kosztów transportu poniesionych w związku  

z udziałem jego członków w Festiwalu Kół Gospodyń Wiejskich Województwa 

Łódzkiego „Polska od kuchni”. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

egzaminacyjnych dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Wieluński ubiegających się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego.  

15. Podjęcie decyzji w sprawie przystąpienia Powiatu Wieluńskiego  

do Ogólnopolskiego Konkursu „Wzorowy Powiat 2023”.  

16. Przyjęcie sprawozdania z wykonania planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu  

za I półrocze 2023 r.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Rozbudowa dróg gminnych ul. Dojazdowej i Słonecznej  

w Wierzchlesie”.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

20. Sprawy bieżące.  

21. Wolne wnioski.  

22. Zamknięcie CLXXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CLXXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLXXXI 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.   
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Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 4 członków Zarządu Powiatu. 

Nieobecny Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński.  

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

wprowadzenie do porządku obrad następujących punktów: 

• jako punkt 6 „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie 

przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu dotyczącej ustalenia 

wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na obszarze 

Powiatu Wieluńskiego”, 

• jako punktu 7 „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie 

przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu dotyczącej 

przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi wraz 

z odpowiedzią na skargę”, 

• jako punkt 8 „Przyjęcie projektu wniosku Zarządu Powiatu w Wieluniu  

o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Wieluniu”, 

• jako punkt 12 „Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Wieluniu w sprawie wycięcia drzewa (1 szt.), 

znajdującego się na działce nr 289/1 obręb 8 miasta Wieluń, gmina Wieluń, 

stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego, oddanej w trwały zarząd 

Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu i Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu”, 
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• jako punkt 17 „Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy  

w Wieluniu dotyczącej pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży 

noclegów”, 

• jako punkt 25 „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie 

przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu”.  

Ponadto w punkcie pn. „Sprawy bieżące” zaproponował rozpatrzenie następujących 

punktów: 

• „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

przetargowej do przeprowadzenia pierwszego przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości - dot. sprzedaży nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie Jasna Góra, gmina Mokrsko 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka 132/1 o łącznej powierzchni 

0,1500 ha, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego”, 

• „Przyjęcie projektu umowy o umieszczenie na nieruchomości obiektów  

i urządzeń telekomunikacyjnych w związku z wnioskiem Margonet  

s.c. Przemysław Parzyjagła i Marcin Janik z/s w Pątnowie o wyrażenie zgody 

na budowę telekomunikacyjnej linii kablowej na terenie Zespołu Szkół nr 3  

im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu – kontynuacja sprawy z CLXX posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 27.03.2023 r.”, 

• „Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie 

zawarcia umów najmu pomieszczeń w ZS nr 1 w Wieluniu w okresie  

od lutego 2023 r. do maja 2023 r. - kontynuacja sprawy z CLXXIX 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 22.06.2023 r.”, 

• „Rozpatrzenie wniosku Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kościuszki w Wieluniu o dofinansowanie zakupu i montażu drzwi 

przeciwpożarowych klasy EI30”,  

• „Przyjęcie informacji o wstępnych wynikach rekrutacji do klas I szkół 

ponadpodstawowych dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Wieluński na rok szkolny 2023/2024”, 
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• „Podjęcie decyzji w sprawie udziału w projekcie pn. „Sprawiedliwa 

transformacja w Europie Środkowej JETforCE”, współfinansowanego  

ze środków programu Interreg Europa Środkowa 2021-2027, w którym 

Województwo Łódzkie jest jednym z 12 partnerów”.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

wprowadzeniem ww. punktów do porządku obrad.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o wprowadzeniu do porządku obrad: 

• jako punkt 6 „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie 

przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu dotyczącej ustalenia 

wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na obszarze 

Powiatu Wieluńskiego”, 

• jako punktu 7 „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie 

przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu dotyczącej 

przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi wraz 

z odpowiedzią na skargę”, 

• jako punktu 8 „Przyjęcie projektu wniosku Zarządu Powiatu w Wieluniu  

o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Wieluniu”, 

• jako punkt 12 „Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Wieluniu w sprawie wycięcia drzewa (1 szt.), 

znajdującego się na działce nr 289/1 obręb 8 miasta Wieluń, gmina Wieluń, 

stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego, oddanej w trwały zarząd 

Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu i Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu”, 

• jako punktu 17 „Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy  

w Wieluniu dotyczącej pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży 

noclegów”, 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem porządku obrad z wprowadzonymi zmianami.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad z wprowadzonymi zmianami (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).  

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CLXXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu ze CLXXVIII, CLXXIX i CLXXX posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu.  

5. Zaakceptowanie projektu pisma do Marszałka Województwa Łódzkiego  

w sprawie poparcia działań zmierzających do poprawy bezpieczeństwa poprzez 

wykonanie optymalnego oznakowania przejścia dla pieszych w obrębie Szkoły 

Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Masłowicach na drodze wojewódzkiej  

nr 481 w miejscowości Masłowice.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu dotyczącej ustalenia wysokości opłat za 

zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na obszarze Powiatu Wieluńskiego.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu dotyczącej przekazania skargi  

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi wraz z odpowiedzią  

na skargę.  

8. Przyjęcie projektu wniosku Zarządu Powiatu w Wieluniu o zwołanie 

nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Wieluniu.   
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9.  Rozpatrzenie prośby Dyrektora Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w wysokości 

14 784,60 zł na montaż i uruchomienie napędu do bramy skrzydłowej oraz 

wideodomofonu.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa Pani Beacie Korczewskiej Dyrektorowi Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Wieluniu do podpisywania w imieniu Powiatu Wieluńskiego 

aneksów do porozumień w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu 

i wysokości wydatków oraz kosztów objęcia rodziny zastępczej lub rodzinnego 

domu dziecka opieką koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji w 2023 roku zadań zlecanych 

przez Powiat Wieluński do realizacji organizacjom pozarządowym z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

12. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu w sprawie wycięcia drzewa (1 szt.), znajdującego się na działce  

nr 289/1 obręb 8 miasta Wieluń, gmina Wieluń, stanowiącej własność Powiatu 

Wieluńskiego, oddanej w trwały zarząd Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie 

w Wieluniu i Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia projektu 

pn. „Aktywizacja osób bezrobotnych w powiecie wieluńskim I” w ramach 

Programu Regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027, 

Priorytetu FELD.07 Fundusze europejskie dla zatrudnienia i integracji  

w Łódzkiem, Działania FELD.07.01 Aktywizacja zawodowa - PUP.  

14. Analiza korekty sprawozdania Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego za okres od 01.01.  

do 31.12.2022 r., sporządzonej po badaniu sprawozdania finansowego  

za 2022 r.   

15. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.05.2023 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 28.06.2023 r. 
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16. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu o zwiększenie 

budżetu jednostki w 2023 r. z przeznaczeniem na wymianę zaworów 

termostatycznych do grzejników centralnego ogrzewania w budynku  

przy ul. Traugutta 12.  

17. Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów.  

18. Rozpatrzenie wniosku Koła Gospodyń Wiejskich w Wielgiem w sprawie pokrycia  

z budżetu powiatu wieluńskiego kosztów transportu poniesionych w związku  

z udziałem jego członków w Festiwalu Kół Gospodyń Wiejskich Województwa 

Łódzkiego „Polska od kuchni”. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

egzaminacyjnych dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Wieluński ubiegających się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego.  

20. Podjęcie decyzji w sprawie przystąpienia Powiatu Wieluńskiego  

do Ogólnopolskiego Konkursu „Wzorowy Powiat 2023”.  

21. Przyjęcie sprawozdania z wykonania planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu  

za I półrocze 2023 r.  

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Rozbudowa dróg gminnych ul. Dojazdowej i Słonecznej  

w Wierzchlesie”.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

26. Sprawy bieżące.  

27. Wolne wnioski.  

28. Zamknięcie CLXXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pkt 4 

Przyjęcie protokołu ze CLXXVIII, CLXXIX i CLXXX posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do treści protokołów. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem protokołu 

nr 178 z CLXXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 178/23 z CLXXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało  

4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu nr 179 z CLXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 179/23 z CLXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu nr 180 z CLXXX posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 180/23 z CLXXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 
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Pkt 5 

Zaakceptowanie projektu pisma do Marszałka Województwa Łódzkiego  

w sprawie poparcia działań zmierzających do poprawy bezpieczeństwa poprzez 

wykonanie optymalnego oznakowania przejścia dla pieszych w obrębie Szkoły 

Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Masłowicach na drodze wojewódzkiej  

nr 481 w miejscowości Masłowice. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Bartłomieja Panka – kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu oraz pana 

Macieja Brysia – naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg. Zauważył,  

że przez Radę Rodziców przy Szkole Podstawowej w Masłowicach oraz Dyrektora 

Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Masłowicach został skierowany 

wniosek o podjęcie działań mających na celu poprawę bezpieczeństwa 

korzystających z przejścia dla pieszych w obrębie Szkoły Podstawowej  

im. Marii Konopnickiej w Masłowicach. Nadmienił, że sprawa toczy się bardzo długo  

i ze względu na fakt, że nie są organem właściwym do rozpatrzenia, wniosek zgodnie 

z kompetencjami przesłany zostanie do Zarządu Województwa Łódzkiego. Zgłosił 

uwagę, aby w projekcie pisma napisać, że zgodnie z kompetencjami.  

Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

przekazał, że rozmawiał z panem dyrektorem, który poinformował, że chodzi  

o poparcie ich ostatniego pisma do pana marszałka, nawet nie przekazanie,  

ponieważ wysłali, ale chcieli, aby Zarząd Powiatu poparł ich wniosek u pana 

marszałka. Powtórzył, że nie chodzi o przekazanie pisma tylko o poparcie. 

Zaznaczył, że 7. czerwca dyrekcja wystosowała pismo do pana marszałka.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że ma uwagę  

do rozważenia, aby w projekcie pisma uszczegółowić w ostatnim zdaniu o jakie 

rozwiązania chodzi. Zacytował, że zostało napisane: „rozwiązania, które pozwoli  

na bezpieczne korzystanie przez dzieci z przedmiotowego przejścia”. Wskazał,  

że to jest bardzo subiektywne. Zaznaczył, aby wpisać w tym zdaniu oczekiwania 
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Rady Rodziców i Dyrekcji, a mianowicie montaż wysepki, podwyższonego progu  

lub sygnalizację świetlną.  

Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

odpowiedział, że dobrze. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

zaakceptowaniem projektu pisma do Marszałka Województwa Łódzkiego z uwagą 

zgłoszoną przez radnego Jakuba Jurdzińskiego, polegającą na uszczegółowieniu 

ostatniego akapitu ww. projektu o jakie rozwiązania chodzi, wypisaniu oczekiwań 

Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w Masłowicach i Dyrektora Szkoły 

Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Masłowicach.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zaakceptował 

projekt pisma do Marszałka Województwa Łódzkiego w sprawie poparcia działań 

zmierzających do poprawy bezpieczeństwa poprzez wykonanie optymalnego 

oznakowania przejścia dla pieszych w obrębie Szkoły Podstawowej im. Marii 

Konopnickiej w Masłowicach na drodze wojewódzkiej nr 481 w miejscowości 

Masłowice z uwagą zgłoszoną przez radnego Jakuba Jurdzińskiego, polegającą  

na uszczegółowieniu ostatniego akapitu ww. projektu o jakie rozwiązania chodzi, 

wypisaniu oczekiwań Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w Masłowicach  

i Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Masłowicach (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Krzysztof Dziuba). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu dotyczącej ustalenia wysokości 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na obszarze Powiatu 

Wieluńskiego. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

naczelnikowi Maciejowi Brysiowi.  
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Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

omówił projekt przedmiotowej uchwały.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do sposobu liczenia 

reklamy, kiedyś był to rzut poziomy, a jest w postaci powierzchni reklamy. Zapytał, 

kiedy się to zmieniło, skoro kiedyś było dobrze.  

Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

odpowiedział, że powołuje się, że zawsze tak było, zapis rok kalendarzowy, jak była 

uchwalana ta uchwała też był, że za każdy rok umieszczenia, ale teraz nastąpiła 

nowelizacja i zmieniły się również definicje, i terminy, jeśli chodzi o obiekt liniowy. 

Nadmienił, że kiedyś były urządzenia infrastruktury technicznej, a teraz nazywa się  

to umieszczenie liniowego urządzenia obcego. Nowy projekt uchwały został tak 

przygotowany, że jest zaktualizowana.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że w jego 

odczuciu w sumie to nic nie zmienia, bo rzut poziomy, to jest tak samo jak wielkość 

reklamy, tak się to liczy.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że zmiana uchwały 

nic nie da tylko należy uchylić tamtą uchwałę i uchwalić na nowo.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził.  

Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

wyjaśnił, że należy uchwalić uchwałę, która jest zaskarżona, przepisy  

są pozmieniane, aby była aktualna.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że na jednym 

posiedzeniu Zarządu uchyla się uchwałę i uchwala nową.  

Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

wskazał, że w nowej uchwale będzie zapis, że traci moc uchwała.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1247/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

dotyczącej ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych 

na obszarze Powiatu Wieluńskiego (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny w tym 

punkcie Pan Krzysztof Dziuba). 
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 Uchwała Nr 1247/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia  

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu dotyczącej przekazania  

skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi  

wraz z odpowiedzią na skargę. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu wskazał,  

że załącznikiem do przygotowanego projektu uchwały jest odpowiedź, w której 

wnioskuje się o oddalenie skargi w całości. Dodał, że w dalszym ciągu obowiązuje 

uchwała z 2019 r.  

Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

zaznaczył, że stawki się nie zmieniają.  

       Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu.  

  Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zapytał, czy jest konieczna taka 

ścieżka. 

  Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

obydwie radczynie wypowiedziały się, że raczej taka ścieżka jest konieczna. Dodał, 

że odnośnie roku kalendarzowego to jest jeden zapis, który według skarżącego  

jest niepoprawny, chociaż to nie jest istotny zarzut.   

  Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu powiedział, że chodziło  

mu o kwestię przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego (WSA). 

   Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że taka 

ścieżka to jest konieczność. Według ustawy jest 30 dni na przesłanie skargi  

do WSA, stąd sesja. 

  Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu dopowiedziała, że Prokurator 

Rejonowy w Sieradzu składa skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Łodzi za pośrednictwem organu, który podjął uchwałę.  

  Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1248/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

dotyczącej przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi 

wraz z odpowiedzią na skargę (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny w tym 

punkcie Pan Krzysztof Dziuba). 

 Uchwała Nr 1248/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 8 

Przyjęcie projektu wniosku Zarządu Powiatu w Wieluniu o zwołanie 

nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Wieluniu.   

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu wskazał sprawy, 

które będą rozpatrywane na sesji. Zaznaczył, że głównym powodem zwołania  

tej sesji jest kwestia przekazania skargi Prokuratora Rejonowego w Sieradzu. 

Zapytał, kto jest „za” przyjęciem wniosku o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady 

Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekt  

wniosku Zarządu Powiatu w Wieluniu o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu 

w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Krzysztof 

Dziuba).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Pana 

Krzysztofa Dziubę – wicestarostę wieluńskiego.  
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Pkt 9 

Rozpatrzenie prośby Dyrektora Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w wysokości 

14 784,60 zł na montaż i uruchomienie napędu do bramy skrzydłowej oraz 

wideodomofonu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił,  

że po wydarzeniach w Domu Dziecka w Tomisławicach zarządził kontrolę  

w naszej jednostce. Powitał panią Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka  

w Komornikach. Kontynuował, że głównym celem było zabezpieczenie dostępu  

do placówki osób postronnych. Komisja wniosła o to, aby brama była zamykana  

po godz. 22.00 i żeby był tylko dostęp za pomocą wideodomofonu, ponieważ bramę 

można było otworzyć w każdej chwili. Pani dyrektor wypełniając zalecenia na jego 

prośbę zwróciła się do Zarządu Powiatu o przyznanie kwoty około 14 tys. zł. 

Wskazał, że trzeba zrobić  napęd, być może całą bramę.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach wyjaśniła, że na razie próbują zrobić bez bramy.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że ma sugestię. Dodał, 

że wie, że jest to pomysł pana starosty. Nadmienił, że z natury jest oszczędny, jeśli 

chodzi o wydawanie pieniędzy, ale gdyby był gospodarzem, to zrobiły bramę, żeby 

można było ją zamykać o określonej porze. Zauważył, że to jest jednak prawie  

15 tys. zł. Postawił pytanie – czy to uchroni przed jakimś niebezpieczeństwem,  

że brama będzie elektrycznie zamykana? Powiedział, że nie wie. Dodał, że to jest 

jego sugestia i pytanie.    

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy brama jest zamykana  

na noc.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach wyjaśniła, że teraz już zamykają. Natomiast  

w ciągu dnia jest otwarta, ponieważ cały czas ktoś przyjeżdża. Jak jest wychowawca 
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na dyżurze, to nie jest zawsze w pokoju wychowawców, żeby słyszeć, że ktoś 

zadzwoni. Dodała, że tutaj jest też racja. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że można zamknąć 

bramę, np. o godz. 22.00 lub o innej godzinie i na to samo wyjdzie. Podkreślił, że nie 

chce być „hamulcowym” tej inicjatywy, natomiast chodzi tylko o to, że za chwilę 

trzeba będzie zastanowić się, co z zaworami w Szkole Specjalnej, co też stanowi 

duży wydatek. Zaznaczył, że mówił o tym w ten sposób jakby był gospodarzem  

i jakby to była jego prywatna nieruchomość, to by się nad tym zastanawiał.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, co z piecem.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że z piecem sprawa jest załatwiona - piec jest najprawdopodobniej dobry, tak? 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach poinformowała, że jest skonsultowany  

z producentem. Przypomniała, że wszystko zaczęło się wtedy, kiedy była elektryczna 

awaria na wsi. Były jakieś naprawy i to spowodowało najpierw przestawienie faz  

w Domu Dziecka w Komornikach, ślimak w podajniku zaczął pracować w odwrotną 

stronę, zaczął wracać opał do pieca i zaczęło się to zapalać. Potem były różne 

metody prób i błędów, żeby ustawić ten piec na właściwą temperaturę i okazuje się, 

że była zmiana ludzi obsługujących, jeśli chodzi o hydraulików z zewnątrz,  

że poustawiali piec poniżej 60 stopni. Producent twierdzi, że jeżeli w takiej 

temperaturze jest ustawiony, to ma prawo skraplać się woda. Nadmieniła,  

że wytłumaczyła, że była spora ilość wody, ale uzyskała informację od producenta,  

że nie szkodzi, ma prawo się tak skraplać. Jeżeli jest prawidłowo ustawiony teraz 

piec i nic się nie dzieje, to prawdopodobnie tam nie ma żadnej dziury,  

więc zostawiają to do dalszej obserwacji. Dodała, że po tej awarii była zrobiona 

dwutygodniowa próba i nic się nie działo.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy jest dużo nocnych 

wizyt.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że rozmawiali na ten temat i nocnych wizyt nie ma, ale tam są też lokatorzy, którzy 

wyjeżdżają i przyjeżdżają, i będzie ograniczenie swobody tych osób, które tam 

mieszkają. Dodał, że chyba, że dostanie klucz. Zaproponował, aby to zostawić  

na okres późniejszy, mając na myśli przyszłoroczny budżet, że może udałoby się  

to zrobić, a w tej chwili, aby była kłódka i aby dać mieszkańcom klucz.     
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Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że dobrze.   

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że faktycznie są wydatki: w I LO jest wydana decyzja ze straży. Dodał, że jak 

podejmował tę decyzję, to nie wiedział o tamtych wydatkach. Zgodził się z radnym,  

że na ten moment trzeba byłoby to przystopować.   

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu w uzupełnieniu swojej wypowiedzi 

zaznaczył, że jego zdaniem byłoby to bardzo dobre rozwiązanie tylko biorąc  

pod uwagę to, o czym mówi pan starosta, czyli nieoczekiwane różnego rodzaju 

poważne wydatki, które nas czekają, to trzeba się chyba wstrzymać.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

tym, aby rozpatrzeć przedmiotową sprawę w przyszłorocznym budżecie. Nadmienił, 

że ceny spadają i być może będzie trochę taniej.    

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu  przy 4 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”,  

nikt nie był „przeciwny” podjął decyzję o rozpatrzeniu prośby Dyrektora Domu 

Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach w sprawie zabezpieczenia 

środków finansowych w wysokości 14 784,60 zł na montaż i uruchomienie napędu  

do bramy skrzydłowej oraz wideodomofonu przy konstruowaniu budżetu powiatu 

wieluńskiego na rok 2024  (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa Pani Beacie Korczewskiej Dyrektorowi Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Wieluniu do podpisywania w imieniu Powiatu 

Wieluńskiego aneksów do porozumień w sprawie przyjęcia dziecka  

oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków oraz kosztów objęcia 

rodziny zastępczej lub rodzinnego domu dziecka opieką koordynatora 

rodzinnej pieczy zastępczej. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Beatę 

Korczewską – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu. 

Przypomniał, że na ostatnim Zarządzie mówił, że aneksów będzie coraz więcej,  

pani dyrektor raz na pół roku przygotuje sprawozdanie dla Zarządu jakie aneksy 

zostały podpisane. Otworzył dyskusję. Nikt się nie zgłosił. Nadmienił, że pierwsze 

umowy, porozumienia będą przechodziły przez Zarząd. Następnie zapytał, kto jest 

„za” podjęciem przedmiotowej uchwały.   

 

 

 

  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1249/23 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Pani Beacie Korczewskiej 

Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do podpisywania  

w imieniu Powiatu Wieluńskiego aneksów do porozumień w sprawie przyjęcia 

dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków oraz kosztów objęcia 

rodziny zastępczej lub rodzinnego domu dziecka opieką koordynatora rodzinnej 

pieczy zastępczej (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Uchwała Nr 1249/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji w 2023 roku zadań zlecanych 

przez Powiat Wieluński do realizacji organizacjom pozarządowym z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał o ilość 

wniosków, które wpłynęły. 
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Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że wpłynęły 4 wnioski.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy 10 tys. zł można 

przeznaczyć na wyposażenie.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu wyjaśniła, że na sesję wrześniową będą przygotowywać razem 

przesunięcia na inne zadania, ponieważ zmieniły się też środki dla WTZ-u.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1250/23 w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji  

w 2023 roku zadań zlecanych przez Powiat Wieluński do realizacji organizacjom 

pozarządowym z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Uchwała Nr 1250/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

 

 

Pkt 12 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu w sprawie wycięcia drzewa (1 szt.), znajdującego się na działce  

nr 289/1 obręb 8 miasta Wieluń, gmina Wieluń, stanowiącej własność Powiatu 

Wieluńskiego, oddanej w trwały zarząd Powiatowemu Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu i Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał o jakie 

drzewo chodzi.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu ponownie zwrócił uwagę  

na obszerność materiału zaznaczając, że powinien to rozpatrzeć pracownik  

z Wydziału Rolnictwa, że wniosek jest zasadny i powinien pójść do urzędu miasta. 

Zauważył, że procedura jest za przeproszeniem beznadziejna, co uzasadnił.   

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował, aby pan radny 

Wojcieszak złożył pisemny wniosek w tej sprawie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że musi sobie  

tę sprawę przemyśleć.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

wyrażeniem zgody na wycięcie drzewa.  

 

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę  

na  wycięcie drzewa (1 szt.), znajdującego się na działce nr 289/1 obręb 8 miasta 

Wieluń, gmina Wieluń, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego, oddanej  

w trwały zarząd Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu i Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

projektu pn. „Aktywizacja osób bezrobotnych w powiecie wieluńskim I”  

w ramach Programu Regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego  

2021-2027, Priorytetu FELD.07 Fundusze europejskie dla zatrudnienia  

i integracji w Łódzkiem, Działania FELD.07.01 Aktywizacja zawodowa - PUP. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Beatę 

Pilarczyk – dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu. Zapytał jaka to jest 

kwota.  

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu 

wyjaśniła, że 9 069 500 zł, ale to jest kwota podzielona na 2 lata, w tym roku będzie 

to połowa tej kwoty i na drugi rok taka sama kwota.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, a bez tych 

środków.  

Panią Beata Pilarczyk – dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu 

odpowiedziała, że nie robi już nic do końca roku. Zaznaczyła, że bez tych środków 

nie mają już w ogóle pieniędzy na aktywizację. Dodała, że algorytm już wydali  

w całości zaznaczając, że są jeszcze jakieś ruchy, bo są zwroty, nieraz ktoś 

rezygnuje ze stażu, więc są jakieś oszczędności w tym algorytmie, ale żeby 

zaangażować, to może jest 10 tys. zł, to jest jeden staż.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1251/23 w sprawie zatwierdzenia projektu pn. „Aktywizacja osób bezrobotnych  

w powiecie wieluńskim I” w ramach Programu Regionalnego Fundusze Europejskie  

dla Łódzkiego 2021-2027, Priorytetu FELD.07 Fundusze europejskie dla zatrudnienia  

i integracji w Łódzkiem, Działania FELD.07.01 Aktywizacja zawodowa  

- PUP (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Uchwała Nr 1251/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 14 

Analiza korekty sprawozdania Samodzielnego Publicznego Zakładu  

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego za okres  

od 01.01. do 31.12.2022 r., sporządzonej po badaniu sprawozdania 

finansowego za 2022 r. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Alinę 

Piekarek – główną księgową w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu. Poprosił o przekazanie, na czym polega korekta w stosunku 

do sprawozdania, które było przyjęte.  

Pani Alina Piekarek – główna księgowa w SP ZOZ w Wieluniu omówiła 

przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał o wysokość kary,  

bo jest dość duża różnica. Dodał, że wie, że jest dostosowanie do rachunku wyników, 

który był omawiany dwa Zarządy wcześniej.  

Pani Alina Piekarek – główna księgowa w SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że kara to jest 125 511,00 zł, do tego doszły naliczone odsetki,  

co omówiła.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, dlaczego jest robiona 

dodatkowo korekta z wykonania planu finansowego na dzień 31.12. 

 Pani Alina Piekarek – główna księgowa w SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że w związku z karą, która przekroczyła 100% kosztów w tym 

wymiarze i dlatego była zaksięgowana w pozostałe koszty operacyjne,  

więc automatycznie zwiększyli też na wykonaniu pozostałe przychody operacyjne  

i dlatego nie mają przekroczenia w wykonaniu, mieszczą się w tych 100%.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy nie dało się  

nic zrobić z karą z Urzędu Marszałkowskiego w wysokości około 500 tys. zł, 

ponieważ naliczyli 25% kary.  

 Pani Alina Piekarek – główna księgowa w SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, 

że odwoływali się, sprawa nie jest jeszcze zakończona. Zaznaczyła, że dostali 

najwyższą karę 25%. Dodała, że wszystko jest zaksięgowane, bo zapłacili tę karę, 

żeby odsetki nie rosły i żeby dostali decyzję.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że korekta byłaby  

na ten rok.  
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  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Zarząd przeanalizował korektę sprawozdania Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego za okres  

od 01.01. do 31.12.2022 r., sporządzoną po badaniu sprawozdania finansowego  

za 2022 r.   

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu przeanalizował korektę sprawozdania 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania 

planu finansowego za okres od 01.01. do 31.12.2022 r., sporządzoną po badaniu 

sprawozdania finansowego za 2022 r.   

 Korekta sprawozdania stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jak wygląda 

sprawa nowego kredytu, czy coś się zadziało.  

Pani Alina Piekarek – główna księgowa w SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, 

że jest w kontakcie z opiekunem, który wrócił z 2 tygodniowego urlopu, dokumenty, 

które od nich żądali zostały przekazane, wszystko o co jeszcze pytają jest 

przekazywane na bieżąco.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kiedy jest 

przewidywany finał tej sprawy. 

Pani Alina Piekarek – główna księgowa w SP ZOZ w Wieluniu odrzekła,  

że nie uzyskała odpowiedzi na to pytanie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zauważył, że zbliża się okres 

urlopowy, żeby mieć to na uwadze.  
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Pkt 15 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.05.2023 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 28.06.2023 r. 

 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z przedmiotową 

informacją.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie 

zobowiązań i należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu na dzień 31.05.2023 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 

28.06.2023 r. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 16 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu  

o zwiększenie budżetu jednostki w 2023 r. z przeznaczeniem na wymianę 

zaworów termostatycznych do grzejników centralnego ogrzewania w budynku 

przy ul. Traugutta 12. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że wczoraj 

rozmawiał z panią dyrektor Międzyszkolnej Bursy, pieniądze włożone w te zawory 

mają się stosunkowo szybko zwrócić.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pan 

skarbnik przymierzy się do tej sprawy.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że nie chce wchodzić 

w kompetencje pani dyrektor i w wycenę, ale analizując dokumenty wpisał cenę 

zaworuw Internecie i była mniejsza, i to znacznie, więc jeszcze negocjowałby. 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na pewno musi być zapytanie o cenę, postępowanie uproszczone powinno być 

zrealizowane. Dodał, że kwestia jest taka, czy to jest ta sama jakość. Jeżeli firma 

wykonuje, to daje gwarancję na określony czas, a prywatnie kupując to po roku 

czasu można ponownie wymieniać. Dodał, że nie neguje tego, są tańsze rzeczy  

na Internecie, ale ma doświadczenie, że są kiepskiej jakości, zaznaczając, że mówi  

o swoich doświadczeniach.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odniósł się do kosztorysu. Jeżeli jest 

zakładany zawór, to po co jest demontaż i montaż grzejnika? Zaznaczył, że nie widzi, 

aby była mowa o wymianie grzejników.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że to jest dosyć 

pokaźna kwota. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że trudno 

mu się do tego odnieść, ale pewnie jest stara instalacja i nie wie, czy część rur  

nie musi być wymienionych całkowicie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu  wskazał, że demontaż i montaż 

grzejnika to jest kwota 13 570 zł. Zauważył, że nawet jak jest wkładany zawór,  

to ucina się kawałek rurki.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że nie wie, czy nie chodzi o wymianę grzejników, które są stare.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powtórzył, że nie jest zapisana 

wymiana, zakup grzejnika tylko jest demontaż i montaż grzejnika. Dodał, że jeżeli  
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to ma być tylko wyczyszczone i z powrotem włożone, to wolałby, np. zrobić połowę 

kaloryferów, wymienić na nowe i w przyszłorocznym budżecie dołożyć i zrobić resztę.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 10 minutową 

przerwę w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.   

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 

osobowym.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał po przerwie 

panią Barbarę Cichecką - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu. W związku  

z tym, że pani dyrektor nie dotarła w odpowiednim momencie, Zarząd będzie 

ponownie rozważał punkt 16. Zapytał, kto jest „za” tym, aby powrócić do punktu 16.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) powrócił  

do rozpatrywania punktu 16 przyjętego porządku obrad pn. Rozpatrzenie wniosku 

Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu o zwiększenie budżetu jednostki  

w 2023 r. z przeznaczeniem na wymianę zaworów termostatycznych do grzejników 

centralnego ogrzewania w budynku przy ul. Traugutta 12 (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wskazał pani 

dyrektor, że Zarząd rozpatrywał szacunkowy kosztorys, o czym mówiła pani dyrektor, 

panu skarbnikowi. Dodał, że można zastanowić się nad wymianą grzejników, o czym 

była mowa, których jest w sumie 59.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że cena grzejnika razem  

z zaworem to 757 zł, patrząc tak na szybko.  



29 
 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że trzeba byłoby sprawdzić 

jakiej są mocy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zastanowił się,  

czy nie trzeba byłoby wymienić całej instalacji.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

przekazała, że w swoim gabinecie ma wymieniony nowy grzejnik i w pokoju 

wychowawców na tej starej instalacji.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby jeszcze zabrać głos.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu poprosił panią dyrektor, aby jeszcze 

znalazła z dwie firmy i zrobiła podobną wycenę oraz z wymianą grzejników  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

powiedziała, że ma rozumieć, że jedna wycena z wymianą zaworów i druga… 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, że z wymianą 

grzejników (kompletny grzejnik z zaworem).  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zauważył, że głównie 

chodzi o to, żeby to wykonać w trakcie wakacji, przed sezonem grzewczym. Dodał, 

że tego czasu brakuje i jest za tym, aby przyznać tę kwotę. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że nie podoba mu się 

przedstawiona wycena, ponieważ jest trochę wygórowana.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

fakt, skoro demontaż i montaż grzejnika to koszt 230 zł.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że kojarzy mu się, że bierze się 

około 250 zł za punkt.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że trzeba 

napisać dobrze zapytanie ofertowe.   

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

powiedziała, że musiała mieć to, co za darmo miała zrobione, żeby teraz jak wystąpi  

z zapytaniem mieć po kolei pozycje, ponieważ  nie jest w stanie zrobić zapytania 

ofertowego bez wszystkich pozycji, ilości, itd. To jest wstęp do tego, aby teraz dalej 

podjęła działania, bo na tej podstawie teraz wystąpi. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

aby w zapytaniu ofertowym ogólnie napisać ile wyniesie montaż grzejnika.  
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odniósł się do zapisu: demontaż  

i montaż grzejnika i powiedział, że nie nazwałby tego w ten sposób tylko napisałby 

montaż zaworu, wskazał, że nie nazywałby: Caleffi zawór grzejnikowy z głowicą 

termostatyczną tylko ogólnie zawór grzejnikowy, ponieważ są również zawory  

od innych firm i są dużo tańsze.   

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że w zapytaniu ofertowym nie może używać nazw. Wskazała,  

że przedłożony materiał to nie jest zapytanie ofertowe.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, aby wpisać pięciozakresowy. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy mowa jest o ofercie  

na zawory, a nie na grzejniki.    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu poprosił, aby pani dyrektor również 

dowiedziała się o grzejnikach. 

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że nie ma problemu, skoro i tak będzie występować.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaproponował przyspieszenie 

działania, jeżeli jest taka możliwość i zarezerwowanie 30 tys. zł i aby w tej puli 

wymienić zawory, czy grzejniki.     

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że pytanie jest takie,  

czy robimy same zawory. Po co teraz kupować zawór, a potem dokupywać grzejnik  

i znowu to rozkręcać, i skręcać. Jego zdaniem lepiej kupić grzejnik z termostatem, 

nie kupować 59 termostatów tylko kupić 20 grzejników i wymienić. Na tę chwilę 

zrobić, np. 20 grzejników, a resztę zrobić, np. w styczniu, jak będą pieniądze.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że zostanie jeszcze 

sprawa sterownika. Dodał, że sterownik nie jest taki drogi.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zwrócił się z prośbą,  

aby na Zarząd 24.07.br. został jeszcze raz przygotowany materiał z odpowiedziami 

na pytania, które padły na dzisiejszym posiedzeniu.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że można podjechać  

do jednej z wieluńskich firm tylko nie pokazywać im cen, ponieważ one są wysokie  

i firma się do nich dostosuje.    
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że 59 sztuk x 750 zł kosztowałoby 44 250 zł.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że z robocizną wyjdzie  

60 tys. zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” pozostawieniem przedmiotowej sprawy w toku i jej rozpatrzeniem na kolejnym 

posiedzeniu Zarządu w dniu 24.07.2023 r.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o pozostawieniu sprawy pn.: „Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Międzyszkolnej Bursy  

w Wieluniu o zwiększenie budżetu jednostki w 2023 r. z przeznaczeniem na wymianę 

zaworów termostatycznych do grzejników centralnego ogrzewania w budynku  

przy ul. Traugutta 12” w toku i rozpatrzeniu na kolejnym posiedzeniu Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w dniu 24.07.2023 r. (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu poprosił, aby pani dyrektor zmierzyła 

długość grzejników żeliwnych i ilość żeberek, bo to jest ważne. Dodał, że chciałby, 

aby do niego dotarła ta informacja, ponieważ by to sprawdził.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że są różne. Zapytała, czy na piątek wystarczy, że dostarczy materiał.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że piątek to ostateczny termin. Zamknął punkt.  

 

 

 

Pkt 17 

Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wskazał, że jest  

to kwota 1030 zł z tytułu sprzedaży noclegów za II kwartał. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zwrócił uwagę, że jest pismo 

pani Kałuziak - z-cy naczelnika Wydziału Geodezji, aby przedstawiać kwartalną 

informację. Dopytał, czy to jest pokłosie jego pytań w 2021 r. odnośnie kosztów 

wyżywienia, itd.   

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że nie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma uwagę,  

a mianowicie w sprawozdaniu z działalności Międzyszkolnej Bursy pani dyrektor 

może zamieścić taką tabelkę. Dodał, że zapisywał sobie co kwartał i w zasadzie 

oprócz tego, że było 41 tys. zł i 25 tys. zł w II i III kwartale w związku z Ukraińcami,  

to mamy 900 zł, w IV kwartale 2022 r. 1800 zł, 950 zł, 1030 zł. Powtórzył, aby pani 

dyrektor tę informację przedstawiła w sprawozdaniu z działalności Bursy  

i to wystarczy, aby pisać kwartalną informację, bo tutaj nie ma żadnej dodatkowej 

informacji.   

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

wyjaśniła, że dostała takie polecenie, że ma składać co kwartał, więc składa. Dodała, 

że kwota jest ustalana za wynajem na podstawie jej zarządzenia. Poinformowała,  

że od 1. lipca zwiększyła kwotę za nocleg. W Bursie na ul. Wojska Polskiego 

wynosiła 50 zł, a teraz jest 60 zł brutto, a w Bursie na ul. Traugutta wynosiła 45 zł,  

bo są tam wspólne łazienki, a teraz jest 55 zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem informacji.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącą pozyskanych 

środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów (głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 18 

Rozpatrzenie wniosku Koła Gospodyń Wiejskich w Wielgiem w sprawie 

pokrycia z budżetu powiatu wieluńskiego kosztów transportu poniesionych  

w związku z udziałem jego członków w Festiwalu Kół Gospodyń Wiejskich 

Województwa Łódzkiego „Polska od kuchni”. 

 

 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy można zrobić krótką 

przerwę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 10 minutową 

przerwę w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.   

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 

osobowym.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

negatywnym rozpatrzeniem wniosku.   

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 4 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”,  

nikt nie był „przeciw” negatywnie rozpatrzył wniosek Koła Gospodyń Wiejskich  

w Wielgiem w sprawie pokrycia z budżetu powiatu wieluńskiego kosztów transportu 

poniesionych w związku z udziałem jego członków w Festiwalu Kół Gospodyń 

Wiejskich Województwa Łódzkiego „Polska od kuchni” (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 19 

      Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

egzaminacyjnych dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Wieluński ubiegających się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Małgorzatę Zygmunt – z-cę naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji, 

której udzielił głosu.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji omówiła przedmiotowy projekt uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że oczekuje propozycji ze strony członków Zarządu. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował pana 

Jurdzińskiego. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu nie wyraził zgody, zaproponował 

osobę z Wydziału Edukacji. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że myślał, aby to był pan naczelnik Wydziału Edukacji lub z-ca naczelnika tegoż 

Wydziału. Zapytał, czy pani Zygmunt nie wybiera się na urlop w tym czasie.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że nie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku  

z powyższym zaproponował kandydaturę pani Małgorzaty Zygmunt. Zapytał, kto jest 

„za”.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za)  

na przedstawiciela organu prowadzącego w komisjach egzaminacyjnych wyznaczył 

Panią Małgorzatę Zygmunt (głosowało 5 członków Zarządu). 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za”  

wyznaczeniem Pani Danuty Anisimo – nauczyciela zastępującego dyrektora 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach do składu komisji 

egzaminacyjnych. 

 

 

        Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) wyznaczył Panią 

Danutę Anisimo – nauczyciela zastępującego dyrektora Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach do składu komisji egzaminacyjnych 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za”  podjęciem uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych  

dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat  

Wieluński ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego  

z ww. kandydaturami.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) podjął uchwałę  

Nr 1252/23 w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli szkół  

i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński ubiegających się  

o awans na stopień nauczyciela mianowanego z ww. kandydaturami (głosowało 5 

członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1252/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 20 

Podjęcie decyzji w sprawie przystąpienia Powiatu Wieluńskiego  

do Ogólnopolskiego Konkursu „Wzorowy Powiat 2023”. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że postanowił dać przedmiotowy materiał na Zarząd, aby członkowie Zarządu 
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zapoznali się jak jest postrzegany powiat zaznaczając, że bardziej przez pryzmat 

pieniędzy i zarobku dla danej firmy, dlatego zaproponował odrzucenie tego wniosku.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odczytał niepochlebne opinie  

o tej firmie jakie odnalazł, które zacytował. Nadmienił, że w gminie Mykanów, 

najbardziej zadłużonej gminie w województwie śląskim, zapłacili 6 tys. zł za tytuł 

Wzorowej Gminy i w gazecie zostało napisane: za 6 tys. zł ludzie różne rzeczy piszą. 

Dodał, że ta firma robi konkursy na Wzorowy Powiat, Wzorowa Gmina, Wzorowe 

Przedsiębiorstwo, Wzorowa Marka, czyli jest to jedno wielkie naciąganie, więc jego 

zdaniem nie ma, co się nad tym pochylać.      

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wszystkie konkursy, które się odbywają to dostają bogate samorządy, co omówił. 

Zapytał, kto jest „za” nieprzystąpieniem Powiatu Wieluńskiego do Ogólnopolskiego 

Konkursu „Wzorowy Powiat 2023”.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) podjął decyzję  

o nieprzystąpieniu  Powiatu Wieluńskiego do Ogólnopolskiego Konkursu „Wzorowy 

Powiat 2023” (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 21 

Przyjęcie sprawozdania z wykonania planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu  

za I półrocze 2023 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” przyjęciem sprawozdania.  

  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) przyjął 

sprawozdanie z wykonania planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu za I półrocze 

2023 r. (głosowało 5 członków Zarządu). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 22 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Rozbudowa dróg gminnych ul. Dojazdowej i Słonecznej  

w Wierzchlesie”. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

        

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) podjął uchwałę  

Nr 1253/23 w sprawie opinii dotyczącej projektu pn.: „Rozbudowa dróg gminnych  

ul. Dojazdowej i Słonecznej w Wierzchlesie” (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała  Nr 1253/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 23 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, dlaczego zdjęto  

133 tys. zł z opieki społecznej.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że nic nie 

poradzimy na zdjęcie środków.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) podjął uchwałę  

Nr 1254/23 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała  Nr 1254/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) podjął uchwałę  

Nr 1255/23 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała  Nr 1255/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że przyszła decyzja Komendanta Straży Pożarnej w sprawie oznaczenia w terenie 

dróg przeciwpożarowych w lasach prywatnych.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy mamy to robić. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

decyzja przyszła na starostwo. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) podjął uchwałę  

Nr 1256/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała  Nr 1265/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 26  

Sprawy bieżące.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że pierwsza sprawa w tym punkcie to „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu 

w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia pierwszego przetargu 

ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości - dot. sprzedaży 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie Jasna Góra, gmina 

Mokrsko oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka 132/1 o łącznej powierzchni 

0,1500 ha, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego”. Powitał panią Justynę 

Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami, której udzielił głosu. 
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 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówiła przedmiotową sprawę.  

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, czyli jedna osoba się 

zgłosiła.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że jedna osoba zainicjowała 

postępowanie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy nie można, np. na dwie 

działki.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że tak zrobiliśmy,  

że przeprowadziliśmy tylko na jedną. Jeśli pojawi się więcej chętnych, to będzie 

wiadomo po wpływie wadium.   

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy jest szansa na uzyskanie 

większej ceny, to jest jedna działka.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że to jest przetarg 

nieograniczony. To, że sobie ktoś wystąpił z takim wnioskiem nie oznacza,  

że on go kupił, do tego przetargu może każdy przystąpić. Taka forma przetargu 

nieograniczonego ustnego jest dla nas jak najbardziej korzystna i dlatego taka jest 

wybrana do tego przetargu. Przekazała, że do 17.08. będziemy mieć wiedzę  

czy w ogóle ktoś wpłaci wadium, czy ktoś przystąpi.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, ile jest wadium.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że 5% kwoty,  

czyli 2 500 zł, kwota netto 50 tys. zł. Dodała, że ogłoszenie jest opublikowane.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za) podjął uchwałę  

Nr 1257/23 w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia 

pierwszego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Jakub Jurdziński). 

Uchwała Nr 1257/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że drugą sprawą jest „Przyjęcie projektu umowy o umieszczenie na nieruchomości 

obiektów i urządzeń telekomunikacyjnych w związku z wnioskiem Margonet  

s.c. Przemysław Parzyjagła i Marcin Janik z/s w Pątnowie o wyrażenie zgody  

na budowę telekomunikacyjnej linii kablowej na terenie Zespołu Szkół nr 3  

im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu – kontynuacja sprawy z CLXX posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 27.03.2023 r.”. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówiła przedmiotową sprawę.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” przyjęciem projektu umowy.  

 

 



42 
 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) przyjął projekt 

umowy o umieszczenie na nieruchomości obiektów i urządzeń telekomunikacyjnych 

w związku z wnioskiem Margonet s.c. Przemysław Parzyjagła i Marcin Janik  

z/s w Pątnowie o wyrażenie zgody na budowę telekomunikacyjnej linii kablowej  

na terenie Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu – kontynuacja 

sprawy z CLXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 27.03.2023 r. 

(głosowało 5 członków Zarządu).        

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że kolejna sprawa w punkcie „Sprawy bieżące” to „Przyjęcie informacji Dyrektora 

Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie zawarcia umów najmu pomieszczeń  

w ZS nr 1 w Wieluniu w okresie od lutego 2023 r. do maja 2023 r. - kontynuacja 

sprawy z CLXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 22.06.2023 r.”. 

Dodał, że wszystko zostało uzupełnione.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami potwierdziła. Dodała, że pani dyrektor 

pochyliła się nad tematem i przekazała, że będzie konsultowała umowy.  

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minutową 

przerwę w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady 

Zarządu Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje  

w składzie 5 osobowym.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem informacji dyrektora ZS nr 1 w Wieluniu.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) przyjął 

informację Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie zawarcia umów najmu 

pomieszczeń w ZS nr 1 w Wieluniu w okresie od lutego 2023 r. do maja 2023 r.  

- kontynuacja sprawy z CLXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

22.06.2023 r. (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że kolejna sprawa to „Rozpatrzenie wniosku Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego 

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu o dofinansowanie zakupu i montażu drzwi 

przeciwpożarowych klasy EI30”. Zapytał, czy jest decyzja ze Straży Pożarnej.  

   Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu odpowiedział, że ma wykaz stwierdzonych 

nieprawidłowości w protokole i są to ustalenia pokontrolne.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że jeżeli nie będą wykonane, to przyjdzie decyzja.  

Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu potwierdził. Nadmienił, że jego działania  

są w tym kierunku, ponieważ 1.08. szkołę odwiedzi również nadzór budowlany,  

więc chciałby wykorzystując jeszcze wakacje i po wcześniejszym rozeznaniu rynku, 

wziąć się za to, jeśli będzie taka możliwość, a jeśli nie, to będzie czekał na decyzję 

organów.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zwrócił uwagę na wysoką cenę 

drzwi przeciwpożarowych.  

Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu odpowiedział, że drzwi kosztują. Przekazał, 
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że zrobił rozeznanie w tym temacie i ma dwóch oferentów. Koszt 41 271, 72 zł, druga 

firma 63 037 zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy mowa 

jest o komplecie drzwi przeciwpożarowych.      

 Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu potwierdził. Zaznaczył, że tam są 3 drzwi  

– jedne prowadzą do strefy piwnicznej, a dwoje drzwi na halę sportową.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zauważył, że ktoś ten 

budynek odebrał, a od 1995 r. ustawa o ochronie przeciwpożarowej nie zmieniła się.  

Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu podkreślił, że do tej pory były wszystko 

dobrze.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował swoją 

wypowiedź, że co 5 lat jest kontrola budynku i nic w tym zakresie się nie zmieniło. 

Podkreślił, że trzeba to zrobić, bo gdyby się coś wydarzyło, to odpowiada za to  

nie tylko dyrektor, ale również organ prowadzący.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy tam w ogóle nie było 

drzwi.  

Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu odpowiedział, że tam są drzwi.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że są drzwi, ale nie spełniają wymogów ochrony przeciwpożarowej.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy są na terenie 

liceum, czy hali.  

 Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu poinformował, że na terenie liceum.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że te środki są koniecznie  

do zabezpieczenia. Nadmienił, że będą musieli również zabezpieczyć jakieś środki 

odnośnie ochrony przeciwpożarowej, jeśli chodzi o budynek starostwa. Zapytał,  

kto jest „za” pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Dyrektora I Liceum 

Ogólnokształcącego w Wieluniu w przedmiotowej sprawie.   
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki 

w Wieluniu o dofinansowanie zakupu i montażu drzwi przeciwpożarowych klasy EI30 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy to jest kwota  

40 tys. zł.  

 Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu odpowiedział, że dokładnie 41 271 zł,  

ale będzie tę cenę negocjował do 40 tys. zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, aby pan 

dyrektor czynił takie starania.  Następnie przekazał, że kolejną sprawą jest „Przyjęcie 

informacji o wstępnych wynikach rekrutacji do klas I szkół ponadpodstawowych,  

dla których organem prowadzącym jest Powiat Wieluński na rok szkolny 2023/2024”. 

Zapytał, czy w ogóle ktoś z absolwentów, szczególnie naszych szkół podstawowych, 

został bez przydziału.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji dopytała, czy chodzi o absolwentów z terenu powiatu 

wieluńskiego.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji wyjaśniła, że tak, są takie pojedyncze sytuacje wynikające 

najczęściej z błędnego wyboru, przeliczenie się ze swoimi możliwościami wybrania, 

np. technikum mając zbyt małą liczbę punktów. Jak widać próg punktowy jest wysoki, 

więc wielokrotnie przy wyborze, np. technikum niestety uczniowie nie wybierając 

branżowej szkoły mogą znaleźć się poza systemem i w tym momencie szukają 

szkoły tam, gdzie są wolne miejsca. Jeśli np. mowa jest o branżówce, to ma na myśli 

w tym momencie szkołę na ul. Sieradzkiej, klasę wielozawodową.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, ile jest takich 

osób.   
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Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że one są poza systemem, statystyka jaka się 

pojawia mówi o ilościach nieprzydzielonych i to jest w granicach 2-3%.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy jest to z podziałem 

na powiaty. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że nie, to jest globalnie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wskazał, że 2-3% to jest około 

40 osób.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy nie ma 

potrzeby tworzenia większej ilości klas.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że są zwiększone ilości klas: w I LO, w II LO, w ZS nr 1. Nadmienił, że zaplanowano 

1400, a zgłosiło się ponad 1500 uczniów. Dodał, że to już powinno wystarczyć. 

Podkreślił, że około 40% dzieci jest spoza powiatu.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji dodała, że wiadomo z czym się wiąże kształcenie dzieci spoza 

powiatu, że te koszty jak już kiedyś było powiedziane bardzo kolokwialnie, że każdy 

uczeń niestety przy takim sposobie subwencjonowania niesie niestety stratę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński nadmienił, że w niektórych 

przypadkach to też działa na plus, że jest spoza powiatu, poza szkolnictwem 

specjalnym.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

przyjął przedmiotową informację.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu przyjął informację o wstępnych wynikach rekrutacji 

do klas I szkół ponadpodstawowych dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Wieluński na rok szkolny 2023/2024.       

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przeszedł  

do kolejnego tematu, a mianowicie „Podjęcie decyzji w sprawie udziału w projekcie 

pn. „Sprawiedliwa transformacja w Europie Środkowej JETforCE”, 

współfinansowanego ze środków programu Interreg Europa Środkowa 2021-2027,  

w którym Województwo Łódzkie jest jednym z 12 partnerów”. Zaznaczył, że to nic nie 

kosztuje, można się w to włączyć. Nadmienił, że było to skierowane  

do przewodniczącego Rady Powiatu, który wyraził aprobatę. Dodał, że nie był 

pewien, czy ten temat nie powinien być na Radzie Powiatu, ale jeśli jest  

to bezkosztowe, to nie ma takiej potrzeby. Powiedział, że na pewno będą jakieś 

porozumienia. Następnie zapytał, kto jest „za” wyrażeniem zgody na udział  

w projekcie.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę 

na udział w projekcie pn. „Sprawiedliwa transformacja w Europie Środkowej 

JETforCE”, współfinansowanego ze środków programu Interreg Europa Środkowa 

2021-2027, w którym Województwo Łódzkie jest jednym z 12 partnerów (głosowało 5 

członków Zarządu).         

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 27 

Wolne wnioski. 

 

Na CLXXXI posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były 

zgłoszone.  
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Pkt 28 

Zamknięcie CLXXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CLXXXI posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 

 


